



[贈送本館圖書期刊芳名錄]

承蒙下列人士慨贈書刊，充實本館館藏，謹致謝忱！

謝豐舟老師

Proceedings : the first FUKUOKA International Symposium on Perinatal Medicine (Japan : FUKUOKA, 1990)

Proceedings : the second FUKUOKA International Symposium on Perinatal Medicine (Japan : FUKUOKA, 1991)

Proceedings : the third FUKUOKA International Symposium on Perinatal Medicine (Japan : FUKUOKA, 1992)

Proceedings : the fifth FUKUOKA International Symposium on Perinatal Medicine (Japan : FUKUOKA, 1994)

Proceedings : the sixth FUKUOKA International Symposium on Perinatal Medicine (Japan : FUKUOKA, 1995)

The second Asian Congress on Down Syndrome Screening program & abstract. (Taipei : Taiwan Down Syndrome Screening Group & Taiwan Society of Perinatology, 1997)

迎接生命的一雙手 / 謝豐舟著 (台北市 : 正中, 民85)

江東亮老師

愛在吾土吾鄉：向第六屆醫療奉獻獎得主致敬 / 李淑娟主編 (台北市 : 厚生基金會發行, 民85)

王正一老師

醫學工程原理與應用 / 王正一主編 (台北市 : 正中, 民85)

王秋森老師

與明天有約 / 王秋森著 (斗六市 : 豐泰基金會發行, 1994)

何美慧小姐

愛是我的信仰：李魁賢詩選中英對照一百首 / 李魁賢著, 劉國棟譯 (台北市 : 劉國棟發行, 1997)

謝博生院長

Japanese Journal of Clinical Medicine = 日本臨床	v. 54 n. 8-9 1996
上海醫科大學學報	v. 23 n. 1-5 1996
中國醫學文摘. 基礎醫學	v. 13 n. 1-3 1996
國外醫學. 微生物學分冊	v. 19 n. 1-4 1996
國外醫學. 醫學教育分冊	v. 17 n. 1-3 1996

中華民國癌症醫學會

中華民國癌症醫學會雜誌	v. 1 n. 1-2 1985
	v. 3 n. 1-4 1987
	v. 9 n. 2 1993

何弘能老師

Journal of Obstetrics and Gynecology of R. O. C.

v. 32-v. 34 1993-1995

公共衛生研究所

醫療器材報導

第2期 85年5月

第3期 85年8月

第4期 85年11月

疫情監視摘要報導

第2卷第41期 85年10月

第2卷第42期 85年10月

第2卷第44期 85年11月

第2卷第45期 85年11月

第2卷第46期 85年11月

下水道協會誌

v. 33 n. 400 June 1996

v. 33 n. 401 July 1996

v. 33 n. 402 August 1996

v. 33 n. 403 September 1996

v. 33 n. 404 October 1996

v. 33 n. 405 November 1996

v. 33 n. 406 December 1996

朱宗信醫師

Journal of the American Society of Nephrology

v. 4 n. 7-12 1994

v. 5 n. 1-6 1994

呂仁先生

Nature Medicine

v. 1 n. 3 March 1995

王榮德老師

Journal of Epidemiology

v. 6 n. 4 December 1996

感謝！再感謝！本館1994-95年西文缺期期刊索贈活動，自上期館訊刊登以來，受到下列院區同仁熱烈迴響，本館謹在此致上最高的謝意！並歡迎舊雨新知能一本愛護圖書館之心，繼續共襄盛舉，謝謝！（詳情請見館訊第27期，頁22-26）

吳木榮老師

Laboratory Investigation : Journal of the Academy of Pathology

v. 72 n. 3 March 1995

Laboratory Medicine

v. 25 n. 4 April 1994

v. 25 n. 5 May 1994

v. 25 n. 6 June 1994

v. 25 n. 8 August 1994

v. 26 n. 3 March 1995

眼科部

Ophthalmology

v. 101 n. 4 April 1994

v. 101 n. 7 July 1994

鄭素芳老師

Physical Therapy

v. 75 n. 7 July 1995

v. 75 n. 8 August 1995

賴明陽老師

Nature

v. 376 n. 6540 August 1995

v. 376 n. 6542 August 1995

李麗娜老師

American Journal of Respiratory and Critical Care Medicine

v. 149 n. 4 April 1994

楊友仕老師

Archives of Andrology

v. 34 n. 2 March-April 1995

